
Referat fra bestyrelsesmøde i Fanø Rideklub den 19. august 2024 
 
Deltager: Mette, Lone, Karin, Vibeke og Pia 
Fraværende: Mette H. og Kaja 
 
 

 

Punkt Emne Noter Ansvarlig 

1. Kort opfølgning 
siden sidst – 
bordet rundt 

Træskilt er kommet op på staldens husmur til øst, hvor der står 
”Haralds gård” samt skilt med hest. Henning Brinch (Mette Bergs 
mand) har lavet træskiltet – og Mettes (formand) mand Jens har 
sandblæst og malet skiltet med hesten. Tusind tak til begge mænd – 
det er blevet et fantastisk resultat. 
 
Det er Mettes sidste bestyrelsesmøde i år, da hun tager orlov fra 
bestyrelsen da hun skal efteruddannet sig i forbindelse med sit 
arbejde.  
Bestyrelsen arbejder videre og skal du kontakte bestyrelsen så er det 
ved at sende en mail til: bestyrelsenfanorideklub@gmail.com.  
 

 
 
 
 

2. Økonomi Vi følger vores budget.  
 

3. Elevponyer - 
status 

Der har været afholdt møde med halvpartsrytterne og vagtplanen for 
elevponyerne hænger sammen. Vibse udarbejder planen. 
 
Elevponyerne er sat sammen i en løsdrift. 
 

Vibse 
 

4. Undervisningsplan 
for 2024/2025 

Bestyrelsen har sammensat den nye plan på baggrund af de 
undervisere som har tilbudt klubben at undervise. 
 
Halvpartsrytterne er sat på planen. 
 
Undervisningsplanen bliver sendt ud til klubbens medlemmer for 
tilmelding og derefter tages planen med til åbnet hus for tilmelding til 
nye medlemmer. 
 
Tilmelding sker til bestyrelsesmailen. 
 

 
 
 
 
 
Mette 
 

5. Gravning af 
grøfter og 
udligning af 
jordbunker foran 
grøfterne samt 
stabilgrus til 
løsdrifterne 

Der er flere af grøfterne rundt på rideklubbens grund som skal 
klargøres til vintersæson, så vi har de optimale forhold i løsdrifterne 
og på vinterfoldene. 
 
Vi besluttede, at arbejdet med grøfterne sættes i gang og der aftales 
nærmere med Michael Baun. 
 
Vi besluttede også, at der skal lægges stabilgrus i løsdrifterne og på 
parkeringspladsen hvor der er store huller.  
Det skal sammen med Rasmus besluttes, om der skal sand ind i 
elevponyernes rundbuer, da faldet er ind i rundbuerne og der derfor 
er stor risiko for at regnvand trænger ind i rundbuerne, hvor der skal 
være tørt. Arbejdet aftales nærmere med Rasmus Brinch. 
 

 
 
 
 
Mette 
 
 
Mette 
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6. Åbent hus den 24. 
august 2024 

Der bydes velkommen af formanden og derudover vil Mette vil sige 
et par ord om sponsorstøtten til den nye bund. 
 

Mette 

7. Status for 
jubilæumsfest 

Jubilæumsfesten er aflyst, da der ikke er nogen medlemmer som har 
meldt sig til at står for arrangementet. 
 

 

8. Indkomne mails Ikke noget af relevans.  
 

9. Henvendelse fra 
Kommunen om 
tilbud om ridning 
til børn og unge 

Klubben er blevet spurgt om vi kan undervise børn i ridning mod 
betaling. Vi skal drøfte om klubben har ressourcer til at tilbyde dette 
da det ligger udover vores undervisningsplan. 
 
Lone undersøger sagen nærmere og vi drøftet dette ved næste 
møde. 
 

 
 
 
 
Lone 

10. Vil ridekubben 
sælge wrap til 
lejerne?  

Lejerne i klubben kan ikke købe wrap til vinter da der kun er presset 
tilstrækkelig nok til elevponyerne. 
 
Til og med september kan lejerne købe wrap af klubben. 
 

 
 

11. Forslag om plan 
for Nationalpark 
Vadehavet 
 

Vi afventer den endelige plan, som vi forventer at Naturstyrelsen vil 
komme med i 2025.  
 
Køerne går som et forsøg i 2 forskellige områder på østsiden af Fanø 
og ved Albuen med ”halsbånd” uden indhegning. Du kan altid finde 
ud af hvor de går ved at klikke ind på denne QR kode, som du kan 
finde under dette link: 
 
https://nationalparkvadehavet.dk/nyheder/2023/september/projekt-
virtuelt-hegn-fanoe-holder-aabent-hus 
 

 

12.  Gennemgang af 
den opdaterede 
prisliste 
 

Bestyrelsen har ved de seneste møder vedtaget ændringer af priser 
og de blev gennemgået på mødet og bliver lagt ind i prislisten på 
klubbens hjemmeside.  

 
Mette 

13. Renovering af 
staldens murværk 

Der er flere steder revner i murværket og der mangler murbrokker. 
Det kan til vinter give problemer, hvis at vand kan trænge ind i 
murene, som ved frost kan betyde at murene revner yderligere. 
 
Karin kontakter en murer for at få et overslag over hvad det koster at 
få bragt det i orden og vi tager en beslutning på næste møde. 
 

 
 
 
 
Karin 

14. Planlægning af 
arbejdsdag i 
september 2024 

Der er stadigvæk nogle vigtigere opgaver, som vi helst skal i mål med 
i år og derfor er der behov for at holde endnu en arbejdsdag og få 
hjælp fra medlemmerne til at nå i mål. 
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Næste møde den 2. september 2024 kl. 17:30-20:30 

Arbejdsdagen bliver søndag den 15. september kl. 10-13. 
 

15. Evt. Der var ikke noget til dette punkt. 
 

 


